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Interpelacja w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów autobusu linii nr 
4 w godzinach szczytu. 

;j��ć w�� mies��t:.}. możliwość wucbomielllu dodatkowych 
kursów autobusu linii 4 w okresie porannego jak i popołudniowego szczytu. 

Z informacji jakie mi przekazują mieszkańcy ilość wsiadających pasażerów na Przystanku 
Zielone Wzgórze I oraz Poligonowa Osiedle jest dosyć duża i powoduje, że autobusy są 
przepełnione. 

Zwiększenie częstotliwości kursów w godzinach szczytów poprawiłoby komfort jazdy 
pasażerów. 

Proszę o opinię w tej sprawie. 
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